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OULAISTEN KAUPUNGIN TUKIPAKETIN SÄÄNTÖIHIN MUUTOSESITYS

267/0.10/2019

ELINVLTK § 34

Elinvoimalautakunta: Raimo Räisänen esitti elinvoimalautakunnalle ja edelleen
kaupunginhallitukselle, että 2021 Oulaisiin muuttavan henkilön ostaessa
Oulaisista ensimmäisen omistusasunnon, ostajan tukea laajennetaan
koskemaan pitempää aikaa sekä tukisummaa; asunnon ostaja, joka itse muuttaa
siihen asumaan ja asuu myös tuen myöntämisen ajan, maksetaan 5.000 €:n tuki
siten, että ensimmäisenä vuotena 2.000 € ja kolmena seuraavana
asumisvuotena 1.000 €/vuosi. Tuki edellyttää, että asukas asuu jokaisen
tukivuoden lopussa omistusasunnossa Oulaisissa. Muut ehdot samat kuin
nykyisessä 2.000 €:n tuessa.

Raimo Räisäsen esittämän ja Tommi Ojan, Juhani Kärjen ja Antti Mäkelän
kannattaman esityksen elinvoimalautakunta hyväksyi yksimielisesti.  

KHALL § 321

Kaupunginjohtaja: Kaupunginhallitus käy asiassa periaatekeskustelun ja asiaa
tarkastellaan talousarvion käsittelyn yhteydessä määräraha-asiana.

Kaupunginhallitus: Hyväksyttiin yksimielisesti. 
KHALL § 356

 Aloiteoikeutta on käsitelty kuntalain 23 §:ssä (kunnan ym. asukkaan aloi te oi-
keus) ja valtuutetulla on katsottu olevan aloiteoikeus ilman nimenomaista sää te-
lyä, kuitenkin edellyttäen, että aloitteen käsittelystä otetaan määräykset hal lin to-
sään töön.

Kaupungin voimassaoleva tukipaketti perustuu kahteen valtuustoaloitteeseen,
jois ta ensimmäiseen sisältyi ns. vauvaraha ja tuki ensiasunnon hankkimiseen ja
toisessa aloitteessa avustuksen piiriin tulivat Oulaisiin muuttaneet alle 12 vuo ti-
aat lapset.

Elinvoimalautakunnan kokouksessa kohdassa "Muut asiat" tehty esitys ei täy tä
aloitteen tunnusmerkkejä ja esityksen hyväksyminen ilman valmistelua ja il man
esittelijän ehdotusta ei täytä päätökseltä edellytettäviä määräyksiä.

Kaupunginjohtaja: Kaupunginhallitus hylkää elinvoimalautakunnan esityksen.
Pe rus te lui na on, että hyväksyttyihin valtuustoaloitteisiin perustuvaa tu ki pa ket tia
ei ole syytä päivittää lautakunnan esittämällä tavalla (prosessipuutteet) ja myös
siksi, että nykyiseen tukipakettiin sisältyvät avustukset perustuvat



vuosibudjetointiin. Usealle vuodelle ajoittuvalla avustuksella sidottaisiin kau pun-
gin val tuus tol le kuuluvaa budjettivaltaa jopa yli valtuustokauden. 

Kaupunginhallitus: Keskustelun aikana Tommi Oja esitti, että kaupunginhallitus
hyväksyy asian elinvoimalautakunnan esityksen mukaisesti. Esitystä ei
kannatettu.

Kaupunginhallitus hyväksyi kaupunginjohtajan päätösesityksen.

Merkittiin, että Tommi Oja jätti asiaan eriävän mielipiteen. Perusteluna
elinvoimalautakunnan päätös.


